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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.: 12/2012  
Caràcter: ordinària  
Data: 26 d’octubre de 2012 
Horari: de 10.30 a  12.40 h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  Paer en cap 
Marta Camps Torrens, 1a. Tinent d'alcalde 
Josep Presseguer Gené, 2n. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín, 3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà, 4a.Tinent d’alcalde   
Montse Parra Albà,  5a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,  6a. Tinent d'alcalde 
Félix Larrosa Piqué, Regidor 
Txema Alonso Fernández, Regidor 
Josep Barberà Morreres, Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté, Regidora 
Oriol Yuguero Torres, Regidor 
Jesús Castillo Cervelló, Regidor 
Joan Gómez López, Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol, Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio, Regidor 
Bea Obis Aguilar, Regidora 
Miquel Padilla Díaz, Regidor 
Cristina Torrent Pujol, Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve, Regidor 
Antoni Postius Terrado, Regidor 
Joan Vilella Jounou, Regidor 
Salvador Puy Castarlenas, Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch, Regidora  
Xema Solé Solà, Regidor 
Gemma Batalla Casanovas, Regidora 
Pau Pintó Torné, Regidor   
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,  Interventor 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
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ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar l’acta de la sessió anterior feta el dia 5 d’octubre de 
2012. 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE 
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 6089 fins al núm. 6963, ambdós inclosos. 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC D’UN DECRET DICTAT PER L ’ALCALDIA 
 
La corporació resta assabentada del decret dictat per l’Alcaldia amb data 19 d’octubre 
de 2012  pel qual es resol dedicar les jornades tècniques anuals que organitza 
l’Ajuntament de Lleida amb motiu del Dia Internacional d’eradicació de la violència 
masclista a la memòria d’Hortènsia Alonso Veiga. 
 
 
4.- APROVACIÓ DE LA DECLARACIÓ DE 2013 COM A ANY D’ OCCITÀNIA 
 
La relació entre Lleida i Occitània té punts d’encontre fonamentals al llarg de la Història i 
elements culturals comuns que ens han unit al llarg dels temps i que són font de 
projectes comuns en el futur. La Llei de l’Aranès a nivell general de Catalunya, el 
conveni per la Càtedra d’aranès subscrit entre la Universitat de Lleida, la Diputació de 
Lleida, l’Ajuntament de Lleida i el Govern d’Aran són elements valuosos en l’àmbit 
lingüístic.  
 
Lleida ha estat important en la història d’Occitània i la commemoració l’any 2013 
d’esdeveniments rellevants d’aquesta gran àrea cultural i política con són: el 800 
aniversari de la batalla de Muret o el 700 aniversari de la signatura al Castell del Rei del 
document fundacional de l’Aran, Era Querimonia, o altres esdeveniments occitans 
vinculats al Turó de la Seu Vella i, especialment, al Castell del Rei, són moments que 
cal recordar. 
 
Tenim ja arrelada i programada a la nostra ciutat tot un conjunt d’esdeveniments 
culturals vinculats a la cultura occitana. La potenciació de l’àrea occitana a Lleida 
apareix com una oportunitat de futur i d’internacionalització de les nostres terres. 
 
Per tot això, per unanimitat, s’acorda: 
 
Que l’Ajuntament de Lleida declari l’any 2013 Any d’Occitània. Que encarregui a la 
Regidoria de Cultura i al Consorci del Turó de la Seu Vella la planificació dels 
esdeveniments que es celebraran en aquest any. La direcció d’aquests esdeveniments 
correspondrà a la Regidora de cultura Montse Parra i el Comissari de l’Any d’Occitània 
serà el Gerent del Consorci del Turó Josep Tort. 
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5.- AUTORITZAR COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER  FRA NCISCO PUERTAS 
CARPIO 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, 
per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent: 
 
Autoritzar al funcionari interí Sr. Francisco Puertas Carpio, professor especial del 
Conservatori Municipal de Música, per exercir un segon lloc de treball o activitat de 
professor de música al Col·legi Lestonnac: “L’Ensenyança” de Lleida, amb una 
dedicació de 10 hores setmanals. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
6.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ PER A L’ ADHESIÓ DE 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA AL PROGRAMA APROPA CULTURA D E LA 
FUNDACIÓ DE L’AUDITORI I L’ORQUESTRA  
 
Vist el conveni de col·laboració per a l’adhesió de l’Ajuntament de Lleida al programa 
APROPA CULTURA de la Fundació de l’Auditori i l’Orquestra. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esports de l’Ajuntament de 
Lleida, en sessió de data 22 d’octubre de 2012, va informar favorablement l’aprovació 
del conveni per a l’adhesió de l’Ajuntament de Lleida al programa APROPA CULTURA 
de la Fundació de l’Auditori i l’Orquestra. 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar la proposta següent: 
 
Aprovar el conveni d’adhesió de l’Ajuntament de Lleida al programa APROPA 
CULTURA de la Fundació de l’Auditori i l’Orquestra. 
 
 
7.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB EL  DEPARTAMENT DE 
CULTURA DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA PER A LA PRO DUCCIÓ I 
EXHIBICIÓ DE L’EXPOSICIÓ CATALUNYA VISIÓ  
 
Vist el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i el Departament de Cultura 
de la Generalitat de Catalunya per a la producció i exhibició de l’exposició Catalunya 
Visió (1968-1978)  
 
Atès que la Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esports de l’Ajuntament de 
Lleida, en sessió de data 22 d’octubre de 2012, va informar favorablement la ratificació 
del conveni de col·laboració amb el Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya per a la producció i exhibició de l’exposició Catalunya Visió (1968-1978)  

 
Per unanimitat s’acorda aprovar  la proposta següent: 
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Ratificar el conveni de col·laboració entre l’Ajuntament de Lleida i el Departament de 
Cultura de la Generalitat de Catalunya per a la producció i exhibició de l’exposició 
Catalunya Visió (1968-1978)  fotografies de Ton Sirera, Ferran Bosch i Jordi Verrié. 
 
 
8.- APROVACIÓ D’ORDENANCES FISCALS QUE HAN DE REGIR A P ARTIR DE 
L’ANY 2013 
 
Amb caràcter  previ a la votació de la proposta d’Ordenances fiscals presentada per la 
presidenta de la comissió Informativa d’Economia i Hisenda, es procedeix a votar les 
esmenes presentades pels grups municipals de CiU i PP, que són rebutjades en la 
totalitat. El resum detallat de les votacions a les esmenes es farà constar (mitjançant un 
annex) en la part de les intervencions de l’acta, juntament amb les explicacions 
oportunes. L’esmena núm. 23 del Grup Municipal de CiU està incorporada a la ponència 
i a la proposta d’acord.  
 
Vist l’expedient tramitat al respecte i sotmesa a votació la proposta presentada per la 
presidenta del a Comissió Informativa, amb 15 vots a favor del Grup Municipal del PSC i 
12 vots en contra dels grups municipals de CiU i PP, s’acorda: 
 
1r. Aprovar les Ordenances fiscals que es concreten a continuació amb les 
modificacions que es detallen en l’expedient: 
 
OF núm. 0.1 Ordenança General de gestió, recaptació i inspecció 
OF núm. 0.2 Classificació de carrers 
OF núm. 1.1 Impost sobre béns immobles 
OF núm. 1.2 Impost sobre activitats econòmiques 
OF núm. 1.3 Impost sobre vehicles de tracció mecànica 
OF núm. 1.4 Impost sobre construccions, instal·lacions i obres  
OF núm. 1.5 Impost sobre l’increment del valor dels terrenys urbans 
OF núm. 1.6 Impost sobre despeses sumptuàries  
OF núm. 2.1 Taxa per tramitació de documents, autoritzacions administratives i 

llicències 
OF núm. 2.2 Taxa per llicències d’auto-taxis 
OF núm. 2.3 Taxa per a la concessió de llicències, la comprovació de les activitats 

comunicades i el control de la publicitat dinàmica 
OF núm. 2.4 Taxa per la prestació dels serveis d’intervenció administrativa en l’activitat 

dels ciutadans i les empreses a través del sotmetiment a prèvia 
llicència, comunicació prèvia o declaració responsable i pels controls 
posteriors 

OF núm. 2.5 Taxa per la recollida, transport i tractament de residus municipals, 
domiciliaris i assimilables 

OF núm. 2.6 Taxa per clavegueres 
OF núm. 2.7 Taxa per cementiri 
OF núm. 2.8 Taxa per retirada de vehicles 
OF núm. 2.9 Taxa per mercats 
OF núm. 2.10 Taxa per serveis de la Guàrdia Urbana 
OF núm. 2.11 Taxa per serveis educatius 
OF núm. 2.12 Taxa per la utilització dels horts  municipals. 
OF núm. 2.13 Taxa per serveis sanitaris 
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OF núm. 2.14 Taxa per serveis esportius i piscines 
OF núm. 2.15 Taxa per zones blaves 
OF núm. 2.16 Taxa per activitats de l’àmbit de serveis a les persones i ocupació 
OF NÚM. 3.1 Taxa per ocupació de la via pública 
OF núm. 3.2 Taxa per guals i reserves a la via pública 
OF núm. 3.3 Taxa per ocupació del subsòl 
OF núm. 3.4 Taxa pels aprofitaments especials a favor d’empreses explotadores de 

subministraments que afectin  la generalitat o a una part important de 
veïnat 

OF núm. 3.5 Taxa per la utilització de sales d’equipaments municipals 
OF núm. 3.7 Taxa per aprofitament especial del domini públic local a favor d’empreses 

transportistes d’energia elèctrica 
Preu Públic núm. 4.1 per la prestació de serveis de l’empresa Aigües de Lleida-Seragua 

SA i FCC SA UTE  
Preu Públic núm. 4.2 per la recollida i gestió dels residus comercials 
Preu Públic núm. 4.3 per la utilització d’espais del viver per a emprenedors de formació 

professional de Lleida 
Preu Públic núm. 4.4 per la realització d’anàlisi clíniques per a la determinació dels 

nivells d’alcohol en sang 
OF núm. 5.1 General de contribucions especials per obres i serveis 
 
2n. Conforme amb allò establert als articles 17.1 i 17.2 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals, aquest acord s’exposarà al públic al tauler d’edictes de l’Ajuntament 
durant un termini de 30 dies hàbils, dins dels quals les persones interessades podran 
examinar l’expedient tramitat i presentar les reclamacions oportunes. L’anunci d’aquesta 
exposició s’ha de publicar al Butlletí Oficial de la Província i almenys en un dels diaris 
que tinguin més difusió de la província. 
 
3r.  Si un cop finit el període d’exposició no s’ha presentat cap reclamació, s’haurà 
d’entendre com a definitivament aprovat l’acord de modificació de les ordenances fiscals 
no impugnades, de conformitat amb allò disposat en l’article 17.3 del mateix text legal. 
 
4t. Que es segueixin els tràmits reglamentaris. 
 
 
9.- APROVACIÓ DE L’AMPLIACIÓ DEL TERMINI DE FINALIT ZACIÓ DE LA 
CONCESISÓ ADMINISTRATIVA A FAVOR DE L’ASSOCIACIÓ PR OVINCIAL 
EMPRESARIAL DE TRANSPORTS DE MERCADERIES PER CARRET ERA DE 
LLEIDA, RELATIVA A UNS TERRENYS MUNICIPALS SITUATS AL POL. IND. EL 
SEGRE, DESTINATS A LA GESTIÓ D’UN APARCAMENT DE VEH ICLES PESANTS  
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar l’ampliació del termini de finalització de la concessió administrativa a favor 
de l’Associació Provincial Empresarial de Transports de Mercaderies per Carretera de 
Lleida, relativa a uns terrenys municipals, situats al Polígon Industrial El Segre, destinats 
a la gestió d’un aparcament de vehicles pesants, pel termini de 10 anys, finalitzant la 
concessió en data 11 de novembre de 2026. 
 



 
 

 6

 
2n. Notificar el present acord a l’Associació Provincial Empresarial de Transports de 
Mercaderies per Carretera de Lleida. 
 
3r. Delegar i facultar a l’Il·lm. Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local amb els poders i 
facultats tan amplis com siguin necessaris per al desenvolupament i l’execució d’aquest 
acord.  
 
 
10.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ DE L’OR DENANÇA 
MUNICIPAL REGULADORA DE LES CONDICIONS DE MANTENIME NT DE LA 
SEGURETAT DELS EDIFICIS DEL CENTRE HISTÒRIC 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar definitivament la modificació de l’Ordenança municipal reguladora de les 
condicions de manteniment de la seguretat dels edificis en el Centre Històric de Lleida, 
amb la redacció que s’annexa com a número 1. 
 
2n. Publicar el text complert definitiu de l’Ordenança Municipal en el Butlletí Oficial de la 
Província de Lleida, la qual entrarà en vigor l’endemà de la seva publicació. 
 
3r. Publicar el corresponent anunci en el tauler d’anuncis de la Corporació i en el Diari 
Oficial de la Generalitat de Catalunya, anunciant la referència del BOP en el què s’hagi 
publicat íntegrament el text. 
 
 
11.- APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA MODIFICACIÓ PUNTUAL  DEL PLA PARCIAL 
COPA D’OR, SUR 5, EN RELACIÓ AMB L’ALÇADA DE LES PL ANTES BAIXES EN 
ELS EDIFICIS I AMB LA SEVA DEFINICIÓ EN LES EDIFICA CIONS AÏLLADES 
 
Vista la proposta del coordinador tècnic d’Urbanisme de data 16-10-2012, per unanimitat 
dels 27 regidors presents que composen la majoria absoluta dels membres de la 
corporació, s’acorda: 
 
1r. Aprovar definitivament la Modificació puntual del Pla parcial copa d’Or, SUR 5, en 
relació amb l’alçada de les plantes baixes en els edificis i amb la seva definició en les 
edificacions aïllades, promoguda per Edificacions Merli SL. 
 
2n. Lliurar la documentació tècnica i administrativa de la Modificació puntual del Pla 
parcial Copa d’Or, SUR 5, a la Comissió Territorial d’Urbanisme, tal com estableix 
l’article 88 Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la 
Llei d’urbanisme, modificat per la Llei 3/2012, de 22 de febrer, als efectes d’informació, 
coordinació i arxivament. 
 
3r. Supeditar la publicació d’aquest acord al Butlletí Oficial de la Província de Lleida, al 
compliment de l’apartat segon. 
 
4t. Comunicar-ho als interessats. 
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12. MANIFEST INSTITUCIONAL: DIA INTERNACIONAL PER A  L’ELIMINACIÓ DE 
LA VIOLÈNCIA ENVERS LES DONES  
 
El Sr. Alcalde dóna lectura del manifest anteriorment consensuat en la Junta de 
Portaveus, amb el text següent: 
 
“Avui, 25 de novembre, les administracions i la societat civil tornem a aplegar-nos per fer 
públic, una vegada més, el nostre rebuig a la violència masclista, i per manifestar 
fermament i amb claredat la voluntat i la intenció de seguir treballant fins eradicar-la. 
Volem condemnar enèrgicament l’assassinat de dones per actituds masclistes, tant a 
Catalunya com arreu del món, i mostrar la nostra repulsa davant totes les 
manifestacions de violència, física, psicològica, econòmica, social o estructural, que 
impedeixen a les dones poder tenir garantits els seus drets com a ciutadanes.  
 
La nostra crida, el nostre refús i el nostre condol volen anar més enllà de les víctimes 
mortals, sens dubte la cara més crua i devastadora de la violència masclista, i apel·lar 
totes aquelles manifestacions i comportaments que atempten contra la integritat física i 
psicològica de les dones, pel simple fet d’haver nascut dones. Vulnerar els drets de les 
dones, més enllà de la injustícia i la crueltat, representa un gran impediment per assolir 
la democràcia plena, la pau, el desenvolupament i el dret d’exercir la ciutadania.  
 
Val a dir que la societat catalana ha avançat i ha de continuar fent-ho. Fa anys que 
vàrem començar a caminar amb passes molt fermes a fi d’eradicar la violència envers 
les dones, i des d’aleshores, que no ens hem aturat. La nostra societat ha situat la 
violència masclista a l’agenda política del país. Cal esmentar que, més enllà de la Llei 
del dret de les dones a eradicar la violència masclista, dels plans i programes específics, 
dels coneixements i la recerca, i dels i les professionals, la societat catalana disposem 
de voluntat, tenacitat i fermesa. La voluntat política del Govern de la Generalitat, dels 
ajuntaments i les diputacions, però també la tenacitat i la fermesa de la societat civil 
organitzada, de les entitats i associacions de dones, i de totes aquelles persones que  
individualment treballen de forma incansable per assolir aquesta fita. 
 
Podem dir, doncs, que hem pres consciència del significat de la violència masclista i 
hem esmerçat grans esforços per donar-ne compte.  
 
Tot i la feina duta a terme, som conscients que la violència masclista té les arrels, en 
models i estereotips que rauen en l’imaginari col·lectiu. En un sistema de valors i rols de 
gènere que ens fa acceptar com a vàlids uns arquetips i una jerarquia de subordinacions 
que no només no es corresponen a la realitat, sinó que, per una banda, silencien les 
dones i en limiten els sabers, les capacitats i el talent, i per una altra, condicionen i 
limiten la capacitat de ser homes i de viure una masculinitat no violenta, receptiva, activa 
i de respecte cap a l’altre sexe. És per això que es fa necessari seguir treballant i 
invertint esforços en la prevenció i la sensibilització social. La violència, en totes les 
seves manifestacions, és una conseqüència de les desigualtats reals, per tant som 
conscients que l’única manera d’aconseguir una societat sense violència és fer una 
aposta clara per les polítiques d’igualtat que permetran a dones i homes concebre un 
pacte social i democràtic basat en el respecte, l’equitat i la justícia social. Som 
conscients que aquest pas el podem aconseguir amb l’educació i els coneixements que 
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són eines que ens permetran, en un futur, construir relacions sense subordinacions ni 
violència.  
 
A dia d’avui, tenim a l’abast els instruments necessaris i imprescindibles per construir 
una societat més justa i igualitària, lliure de violència. Durant els darrers anys, amb la 
implicació de totes les administracions i els agents socials, hem avançat molt en la 
coordinació i el treball conjunt de totes les institucions i en el desplegament d’una xarxa 
de recursos i serveis especialitzats a tot el territori per tal de posar a l’abast de les dones 
en situacions de violència masclista i els seus fills i filles instruments d’atenció, 
assistència, protecció i recuperació. Cal seguir avançant en aquesta línia i, molt 
especialment, cal fer un esforç per aproximar aquests serveis a les dones i també a la 
societat en general perquè en facin ús sempre que ho consideri escaient. Hem de posar 
en marxa tots els mecanismes que siguin necessaris per tal que tothom sàpiga on pot 
adreçar-se en cas de detectar una possible situació de violència masclista i poder actuar 
així de manera preventiva, perquè hem constatat que tota la societat, i molt 
especialment l’entorn més proper a les dones, juga un paper fonamental en la detecció i 
prevenció de possibles episodis de violència; cal que totes i tots ho tinguem present i en 
siguem conscients.  
 
És ben sabut que vivim moments difícils, però és necessari fer palès que les polítiques 
per a la igualtat d’oportunitats entre dones i homes i l’abordatge de la violència masclista 
són innegociables i imprescindibles. Les institucions catalanes tenen per objectiu 
garantir el benestar, la qualitat de vida i el dret a viure lliurement. És per això que, enmig 
d’uns temps convulsos, no ens podem permetre escatimar voluntats i no podem 
permetre que la violència masclista torni a casa, invisible i fonedissa, que es perpetuï en 
silenci mentre segueix atemptant contra el dret a la vida i, en general, contra els drets 
humans.  
 
És per tot això, que en el marc d’aquesta diada, totes i tots nosaltres volem renovar i 
refermar el nostre compromís. Seguirem treballant per construir una nova cultura on les 
relacions es basin en la igualtat i el respecte, seguirem endavant fins assolir una 
societat més igualitària, formada per dones i homes lliures.” 
 
 
13.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC, DEL GRUP MUN ICIPAL DEL PP I 
DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU EN DEFENSA DE L’ESCOLA D’ AGRÒNOMS DE 
LLEIDA  
 
Vista la moció presentada conjuntament pels grups municipals del PSC, PP i CiU, per 
unanimitat s’acorda: 
 
1r. Demanar al Conseller d’Economia i al Secretari General d’Universitats de la 
Generalitat de Catalunya que en base a l’interès públic i a la cohesió territorial retirin 
l’aprovació al Màster agrari de la UPC. 
 
2n. Instar al Secretari General d’Universitats de la Generalitat de Catalunya a donar 
compliment a l’acord signat el 21 de gener de 2008 relatiu al conveni per a la 
implantació de la doble titulació de Veterinària entre la Universitat de Lleida (UdL) i la 
Universitat Autònoma de Barcelona. 
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3r. Que se segueixin potenciant els ensenyaments agroalimentaris a la Universitat de 
Lleida, potenciant des d’espais d’administració i direcció d’empreses agràries, a estudis 
de veterinària que complementin a l’actual Grau de Ciències i Salut Animal. 
 
4t. Reiterar al Govern de la Generalitat la demanda del territori d’acord amb els actors 
socials i la Universitat de Lleida d’ubicar a Lleida una Facultat de Veterinària pròpia. 
  
5è. Recolzar al Rector i la UdL en les seves gestions per assolir els punts que es 
detallen en aquesta moció. 
 
6è. Donar trasllat d’aquests punts al Govern de la Generalitat i al Rectorat de la UdL. 
 
 
14.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PER DONAR SUPO RT A LA 
DECLARACIÓ INSTITUCIONAL IMPULSADA PER LA PLATAFORM A DE 
FAMILIARS D’AFECTATS PER LA FIBROMIÀLGIA   
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Promoure la visibilitat i el coneixement de la Fibromiàlgia, de la Síndrome de Fatiga 
Crònica i de la Síndrome de Sensibilitat Química Múltiple entre la població, per tal 
d’aconseguir la sensibilització d’aquesta malaltia i la plena integració social, econòmica i 
laboral dels afectats. 
 
2n. Impulsar accions transversals entre l’àmbit sanitari, educatiu, laboral i social per tal 
de millorar la integració, l’autonomia i la qualitat de vida de les persones afectades i les 
seves famílies. 
 
3r. Fomentar la recerca de la ciència en la investigació d’aquestes patologies i el seu 
tractament amb la finalitat de millorar la qualitat de vida de les persones afectades. 
 
4t. Manifestar tot el nostre suport per la labor que duen a terme les associacions i els 
familiars dels afectats i afectades per aquesta malaltia. 
 
5è. Instar al Govern de la Generalitat a mantenir i a desenvolupar les unitats de 
Fibromiàlgia a tot Catalunya i que consideri les retallades que estan afectant a les 
teràpies complementàries, que són bàsiques per als pacients.  
 
5è. Donar trasllat d’aquests acords al Govern de la Generalitat, a l’Associació 
Fibrollleida, a  la Plataforma de Familiars d’afectats per la Fibromiàlgia i a l’Associació 
Catalana de Municipis i a la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
 
15.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC A FAVOR DE L’ ENFORTIMENT DELS 
BANCS D’ALIMENTS I EL MANTENIMENT DEL PROGRAMA EURO PEU D’AJUT 
ALIMENTARI A LES PERSONES MÉS NECESSITADES 
 
Vista la moció presentada  pel   Grup Municipal del PSC, per unanimitat s’acorda: 
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1r. Demanar al Govern de l’Estat Espanyol la defensa en el marc del Consell Europeu, i 
davant de les institucions i organismes comunitaris que corresponguin, el manteniment 
del finançament del Programa Europeu d’Ajut Alimentari a les persones més 
necessitades per al període 2014-2020. Així mateix, en el cas que la UE aprovi la 
creació d’un nou fons, que es defensi el seu màxim finançament. 

 
2n. Demanar al Govern de l’Estat que reforci el finançament públic destinat als Bancs 
dels Aliments a través dels Pressupostos Generals de l’Estat, en el marc de les 
polítiques de cohesió per a la inclusió social. Així mateix, que asseguri el màxim suport 
econòmic als serveis socials d’integració prestats per les administracions públiques i 
entitats associatives col·laboradores per a l’atenció dels col·lectius afectats. 

 
3r. Promoure un acord entre l’Estat, les CC.AA, les corporacions locals i les 
organitzacions socials amb els representants de les indústries agroalimentàries que 
permeti un aprofitament eficient dels aliments, tot i evitant la seva destrucció. 

 
4t. Donar trasllat d’aquests acords al Govern de l’Estat, al Govern de la Generalitat de 
Catalunya i als representats del Banc dels Aliments de Lleida. 

 
16.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CIU PER QUÈ L’AJUN TAMENT DE LLEIDA 
COMPLEIXI LES MESURES DE TRANSPARÈNCIA QUE ESTABLEI X LA LLEI 
15/2010 
 
Vista la moció presentada pel Grup Municipal de CiU, amb 12 vots a favor dels grups 
municipals de CiU i PP i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC, s’acorda rebutjar 
la següent proposta: 
 
Que l’Ajuntament de Lleida, en compliment de la Llei 15/2010, faci públic al Ple 
Municipal la relació (número i import) de factures pagades i fora de termini i de les 
factures no pagades i, igualment, fora del termini que estableix la pròpia Llei. 
 
 
INTERVENCIONS 
 
 
Acord núm. 4. Aprovació de la declaració de 2013 co m a Any d’Occitània  
 
El Sr. alcalde  explica que aquesta proposta té com a objectiu donar valors al turó de la 
Seu Vella en relació amb la història del nostre país i de la relació de Catalunya amb 
Occitània. Agraeix la tasca feta al Sr. Pep Tort (gerent del Consorci del Turó) que ha 
aportat les dades històriques que ens recorden l’aniversari de la batalla de Muret, del 
document d’Era Querimònia i altres esdeveniments que han motivat la proposta. Es fara 
tot un conjunt d’activitats culturals en aquesta línia.  
 
 
Acord núm. 8. Aprovació de les Ordenances fiscals q ue han de regir a partir de 
l’any 2013 
 
La Sra. Mínguez  presenta, com a ponent, la proposta d’ordenances fiscals per a 
l’exercici de l’any 2013.  Destaca la importància de l’expedient que suposa la meitat del 
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pressupost municipal, ja que fixa els ingressos que donaran suport a les  despeses. 
Amb caràcter previ, creu necessari explicar el context en el qual ens trobem i que 
condiciona la proposta que regularà el 70% dels ingressos de l’Ajuntament. L’any 2006, 
les ordenances fiscals municipals suposaven només el 64% d’aquests ingressos; això 
demostra que en els darrers 6 anys hem perdut un 6% dels ingressos de les altres 
administracions. Els ajuntaments ens trobem sols davant la responsabilitat de finançar 
les despeses. Les administracions que abans ens havien acompanyat en projectes 
importants (com el de les escoles bressol) ara han reduït substancialment el seu suport. 
Explica que en el cas de les escoles bressol el model anterior funcionava: la Generalitat 
i els ajuntaments anàvem de la mà; ara, en dos anys, la Generalitat deixa sols els 
ajuntaments. Passem d’un model subvencionat amb 1.800 euros per any i nen a una 
aportació de només 800 euros. Només en aquest servei, l’impacte per a l’Ajuntament 
per a l’any 2013 serà d’un milió d’euros. Hem hagut de  cercar la complicitat de la 
FAPAC per evitar la “caiguda” del servei i repartir els costos. La Paeria no vol tancar 
escoles bressol; volem defensar-les com ho hem fet sempre, com a model de conciliació 
entre la vida familiar i laboral. El context econòmic ens farà entendre els números que 
conté la proposta d’actualització d’ordenances. També se’ns està deixant sols en 
determinades polítiques de benestar social. Els pressupostos de l’Estat i de la 
Generalitat abaixen els imports que hi havia l’any 2006, amb uns serveis de l’any 2012. 
Això s’agreuja amb els problemes de tresoreria: l’Estat i la Generalitat ens deuen 25,9 
milions d’euros. No es pot pretendre exigir als ajuntaments que paguin les factures en 
temps quan les altres administracions no compleixen amb els deutes contrets amb els 
ens locals. Els decrets fets amb l’objectiu de facilitar el pagament als proveïdors fan 
recaure sobre els ajuntaments una càrrega financera que no hauríem de suportar si ens 
haguessin pagat els deutes. Critica que s’hagi modificat l’IVA al mig d’un exercici 
pressupostari, amb afectació a les grans partides de serveis i que ens suposarà un 
increment de dos milions d’euros anuals. Tampoc podem demanar crèdits, tot i que som 
l’administració amb menys dèficit. S’ha obligat a fer revisió cadastral als ajuntaments 
que no l’havien fet. La crisi afecta els pressupostos i també  les ordenances fiscals. El 
model de finançament ja era deficitari abans de la crisi; amb això havíem coincidit totes 
les entitats municipalistes. Al dèficit estructural s’ha unit el dèficit produït per la crisi 
econòmica general. Amb les ordenances fiscals pretenem  actualitzar els tributs per 
modular l’impacte de les circumstàncies explicades abans. Quant als impostos, 
s’emprarà el compromís d’actualitzar-los amb l’aplicació de la mitjana de l’IPC (el 
2,65%) de l’any anterior; aquest IPC és un punt menys de l’índex publicat en els darrers 
dies. En el cas de l’IBI,  s’abaixa el tipus impositiu per aconseguir que l’actualització 
sigui d’aquest 2,65%. Els imports de les taxes s’incrementaran amb l’objectiu d’atansar-
los al cost real dels serveis, tot i que la proposta encara està molt lluny d’assolir aquest 
objectiu (en escombraries estem al 52% o en escoles bressol els pares paguen el 20%). 
L’increment ordinari de taxes serà l’IPC + l’increment de l’IVA. Hi ha un bon nombre 
d’excepcions, bonificacions, fraccionaments, etc. Explica les esmenes que s’hi han 
introduït després del debat de la Comissió Informativa (que s’han fet arribar als grups 
municipals). Hi ha algunes millores en la redacció, modificació de la tarifa del servei 
d’educació infantil i concreció de la sanció en cas d’excés d’estacionament en zona 
blava. Diu que aquesta proposta és el fonament dels pressupostos que debatrem en el 
Ple al mes de desembre.  
 
El Sr. Vilella  diu que, un any més, el Grup del PP ha de denunciar un increment dels 
impostos i de les taxes que considera desmesurat (en alguns casos superior al 45%). 
Tenim una taxa d’atur del 14% i un gran nombre de famílies en què tots els seus 
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membres es  troben sense feina; les administracions hem de tenir en consideració 
aquestes situacions. Reconeix que els ingressos que provenen d’altres administracions 
es veuran reduïts; davant aquest fet, cal articular noves mesures de contenció de la 
despesa per evitar que la repercussió de la disminució d’ingressos recaigui sempre 
sobre les mateixes persones. Defensa un sistema impositiu solidari, productiu i modern, 
que fomenti el creixement, la creació de llocs de treball i les inversions. L’Ajuntament ha 
d’adequar les polítiques impositives a la conjuntura econòmica actual. Lleida ha estat 
una ciutat tradicionalment cara per als ciutadans en matèria impositiva. El Govern no ha 
rectificat la seva política en aquesta matèria, tot i tenir marge de maniobra. Viure a 
Lleida suposa pagar més per determinats impostos, especialment per l’IBI, que és 
l’impost que més afecta la ciutadania. El Grup del PP ha presentat 16 esmenes 
relacionades amb l’IBI, l’IAE, l’impost de vehicles, l’ICIO, la taxa per escombraries, la de 
serveis educatius i la de serveis esportius i piscines. Proposa que el coeficient de l’IBI 
quedi fixat en el 0,629%; amb aquest tipus, l’impost quedaria congelat i no 
s’incrementaria la quota en relació amb la de l’any actual. En els darrers 5 anys, l’IBI 
s’ha incrementat a la ciutat un 42 %, el que suposa un augment mitjà de 129 euros per 
rebut. També demanen bonificacions de l’IBI als habitatges de l’Horta i a les famílies 
nombroses (ho explica). Proposen bonificacions a l’IAE per a noves activitats 
empresarials -durant els primers 5 anys-  i per a les empreses que facin servir energies 
renovables.  A més es proposa reduccions de la taxa d’activitats a les empreses que es 
donin d’alta l’any 2013 o les que creïn un mínim de llocs de treball. Sobre l’ICIO, 
demana bonificacions per a la construcció d’habitatges al Centre Històric. Quant a la 
taxa d’escombraries, demanen que l’increment del rebut no superi en cap cas el 5,65% 
(IPC + IVA). Sobre la taxa de serveis d’escoles bressol, considera encertada la decisió 
de l’equip de govern de reduir la quota del servei; malgrat això, continuen pensant que 
és molt elevada i per això es proposa suprimir la matrícula i que l’augment de la taxa 
sigui només del 25%; amb aquest increment, es cobriria el dèficit de gairebé un milió 
d’euros que ha suposat la disminució de transferències de la Generalitat. Les esmenes 
volen adequar la política fiscal de la Paeria a l’actual situació econòmica. Els tributs no 
augmenten un 2,65% i un 5,65% com diu el Govern; els augments de la taxa 
d’escombraries, de la zona blava o dels serveis educatius suposen uns percentatges 
considerablement superiors (ho detalla). La Paeria ha augmentat els tributs tant en les 
èpoques bones com en els temps de crisi; creu que aquest fet demostra la mala gestió 
econòmica del Govern municipal. Lamenta la manca de sensibilitat en la reducció de la 
càrrega fiscal al món empresarial i al comerç de la ciutat. Diu que l’Ajuntament castiga 
els ciutadans i escanya fiscalment  les empreses. Lamenta que no s’hagin acceptat les 
seves esmenes i anuncia  que el seu vot serà en contra de  la proposta.  
 
La Sra. Obis  destaca que la majoria absoluta del Grup del Govern farà que s’aprovi la 
pressió fiscal que els lleidatans “patiran” el proper any (fa servir el terme “patir” perquè 
les perspectives econòmiques per al  proper any no són gens optimistes). La ciutat de 
Lleida és cara en impostos i està per sobre de la mitjana catalana. El Grup de CiU creu 
que és molt important que fem un esforç en el moment de fixar els ingressos municipals. 
Per aquest motiu, demanen la congelació de l’IBI i que s’avanci la revisió cadastral per 
tal de disminuir la pressió fiscal. En municipis amb cadastre revisat el rebut pot reduir-se 
fins a un 18% de mitjana (explica un cas concret). També, per aquest motiu, han 
proposat ajornaments de pagament per a les famílies que tinguin aturats (ho explica) 
amb subvenció d’interessos de demora. Cal analitzar la viabilitat jurídica de la proposta; 
però, hem d’intentar-ho. També defensen una bonificació del 50% de l’IBI als immobles 
de l’Horta. Quant a les plusvàlues demanen que s’imputin a les entitats financeres en 
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cas de desnonaments. Sobre la taxa d’escombraries, diu que es va justificar un augment 
superior al 15% com a conseqüència de l’augment de les aportacions al Consorci de 
Residus del Segrià; tots els ajuntaments estan al corrent de pagament amb el Consorci 
excepte l’Ajuntament de Lleida, que deu 1,5 milions d’euros. Creu que l’Ajuntament vol 
traspassar aquest problema a la ciutadania i fer-li pagar la imprevisió dels augments 
dels darrers anys. Cada any s’ha augmentat la taxa de recollida d’escombraries sense 
que les aportacions al Consorci hagin augmentat (facilita les xifres); creu que els 
augments de cànons i de les aportacions al Consorci no justifiquen l’increment de la 
taxa d’escombraries en un percentatge tan elevat. Quant a l’impost de vehicles, cobrem 
el màxim que permet la Llei; si no és possible fer una rebaixa, si més no, demana que 
es proposi una congelació com l’any passat. Fa més d’un mes que s’han demanat els 
informes econòmics que justifiquen els increments de les taxes i encara no els han estat 
lliurats. Explica que l’article 25 de la LRBRL fa preceptius aquests informes. Explica 
l’esmena que han fet sobre la taxa de guals, per la qual demanen especial sensibilitat 
amb els guals que no tenen necessitat de reserva de plaça, perquè estan en voreres en 
què està prohibit estacionar (per això demanen una bonificació de la taxa). Proposen 
també la reducció del preu per l’ús del viver d’emprenedors de FP; cal que sigui atractiu 
per als nous emprenedors. També explica les esmenes a les ordenances generals, on 
volen establir la possibilitat de preveure una “tarifa plana” en el pagament d’impostos i 
taxes. El fraccionament dels tributs en 12 mensualitats donaria seguretat en saber la 
quantitat fixa que cada mes han de destinar a contribuir a les despeses municipals. Es 
tracta d’alleugerir la pressió fiscal. També es proposava la rebaixa del mínim per a 
poder demanar fraccionaments o ampliar el termini d’ajornament. Celebra que es 
prevegi la possibilitat d’aplicar una nova taxa per als caixers adossats a les façanes dels 
immobles i la disminució de la mensualitat de la taxa de les escoles bressol (a proposta 
de la FAPAC i que coincideix amb la proposta de CiU). Votaran en contra de les 
ordenances, perquè el seu model és diferent. Cal disminuir la pressió fiscal i prioritzar en 
funció de la situació econòmica; hi ha marge de maniobra per reduir la despesa. El 
Govern ha de ser responsable d’una mala planificació o de l’elevat endeutament de la 
corporació; no ho ha de fer pagar a la ciutadania augmentant els impostos. Cal una 
bona política de restricció en la despesa municipal.  
 
La Sra. Mínguez  reitera la necessitat de valorar les esmenes dins el context general de 
la modificació de les ordenances i de la manca de pacte general amb cap grup de 
l’oposició. Per això, no han estat acceptades les esmenes dels grups de CiU i PP, tot i 
que moltes bonificacions ja estan recollides amb un percentatge inferior. Creu que no es 
pot parlar de termes com “ofegar els ciutadans” o dir que el Govern és insensible al 
comerç. Cal reflexionar sobre els fets i els números de que parlem. Reconeix que cal 
adequar els tributs municipals i no serà ella qui dirà que els impostos no han pujat, sinó 
que “s’han ponderat en clau europea” com va dir recentment el ministre del Govern Sr. 
Montoro. La Paeria actualitza els impostos i les taxes. Per a l’any 2013, una família-tipus 
pagarà a l’Ajuntament de Lleida un increment de 24 euros  l’any (pels concepte d’IBI, 
vehicles i escombraries).  El tribut de l’euro per recepta pot suposar 16 cèntims diaris 
per persona; l’import que suposa l’increment municipal és evidentment inferior. Quant 
als impostos estatals, l’increment de l’IVA suposarà entre 95 i 1.371 euros per llar i any. 
L’increment de l’IRPF suposarà 28 euros al mes. L’increment d’impostos estatals tindran 
un impacte de 1.940 euros  més a l’any, això suposa un increment del 24%. Podem 
parlar de pressió fiscal i veurem que el discurs sobre l’increment que fa l’Ajuntament és 
exagerat. La Paeria facilita els fraccionaments, proposa ajornaments, dóna bonificacions 
a empreses i particulars, promou un projecte com GlobaLleida i participa en el Parc 
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Científic, etc. Cal preguntar-se quin és el govern que ofega la ciutadania. Les dades 
sobre l’IBI estan publicades per la Direcció General del Cadastre i l’Ajuntament de Lleida 
està per sota d’un bon nombre de municipis de Barcelona, de Girona, de Tarragona o de 
Lleida pel que fa al rebut mitjà (explica diverses dades oficials dels rebuts mitjans d’IBI). 
La proposta de  tipus que fa el PP suposaria una rebaixa d’1,8 milions d’euros 
d’ingressos per a l’Ajuntament. La proposta del Govern és similar quant al tipus 
impositiu a la que el  PP va presentar l’any passat. La revisió cadastral no té perquè 
suposar una rebaixa dels valors cadastrals. Esmenta el cas de Palma de Mallorca en 
què la revisió cadastral ha suposat un increment del 8% dels valors cadastrals. Els 
valors del nostre cadastre són de l’any 2005. Esmenta altres casos en què l’IBI ha sofert 
augments importants. També explica que els ajuntaments que no tenen feta la revisió 
cadastral estan obligats a fer-la per un Decret Llei de l’Estat (explica els increments que 
ha suposat aquesta mesura). Explica també que a l’IBI s’apliquen dos variables: el valor 
cadastral i el coeficient. L’Ajuntament de Lleida ha disminuït el coeficient (tipus 
impositiu) per modular l’impacte de la revisió cadastral. Pel que fa a la taxa 
d’escombraries i als deutes que ha dit la Sra. Obis que l’Ajuntament té amb el Consorci 
de Residus, li respon que pregunti quins són els deutes del Consorci o del Consell 
Comarcal amb l’Ajuntament.  
 
El Sr. alcalde  diu als grups de CiU i del PP que tindrien tota la legitimitat per criticar les 
ordenances fiscals si haguessin criticat que l’Estat hagi apujat els impostos un 28,4% als 
ciutadans de Lleida o si CiU hagués criticat la davallada de les aportacions a les escoles 
bressol, a l’ATM o a la resta de subvencions. Creu que no poden venir a l’Ajuntament a 
criticar la proposta de l’equip de govern quan no han fet cap crítica als governs dels 
seus partits quan donen prioritat a altres despeses o inversions que no beneficien en res 
la ciutat de Lleida. Voldria que els grups tinguessin la major legitimitat que els atorgaria 
la defensa de Lleida en els àmbits en què governen els seus partits.  
 
El Sr. Vilella  diu que la ciutadania pateix en les seves butxaques l’agressivitat 
impositiva de l’Ajuntament de Lleida. Diu que, si el govern de l’Estat ha apujat els 
impostos un 28%, la Paeria augmenta algunes taxes en un 45% (i no la mitjana del 3%). 
Diu que l’increment d’impostos de l’Estat ha servit (entre altres coses) perquè la Paeria 
pugi pagar les seves factures. Reitera que Lleida és una ciutat cara quant a impostos; 
viure a Lleida suposa pagar més que a altres llocs, especialment pel que fa a l’IBI. Per 
això demanen la congelació d’aquest impost; el rebut no correspon al valor real dels 
habitatges. En els darrers cinc anys, el preu dels habitatges ha caigut un 39%. El PP va 
presentar una moció perquè es demanés una revisió cadastral que va ser rebutjada per 
l’equip de govern. Diu a la Sra. Mínguez que tampoc està demostrat que una nova 
revisió cadastral no suposés una baixa dels valors dels immobles; diu que si no se sap 
el resultat, al Govern no li ha de fer por que es faci la revisió. Aquest any es recaptaran 
1,5 milions d’euros més en IBI que l’any 2011. La congelació de l’impost no suposarà 
deixar sense ingressos l’Ajuntament. Esmenta que altres ciutats de la província han 
congelat aquest impost o l’han abaixat; només és qüestió de voluntat política. 
L’increment de la taxa d’escombraries es podria compensar amb la disminució del 
contracte amb el concessionari que s’ha fet aquest any. Es pregunta si cal l’increment 
del 16% en aquest rebut. Quant a les taxes per serveis educatius, diu que per tapar les 
carències del Govern municipal, es fa servir l’excusa  què altres administracions no 
paguen  el que deuen.  El PP proposa que no es cobri matrícula i que s’incrementi un 
25% el cost mensual del servei; amb això es recaptarien 1,2 milions d’euros de més 
(superior a la disminució de les subvencions de la Generalitat). Diu que el Govern està 
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acostumat a no controlar les despeses i ara no sabem com fer economies; per això, ho 
fan pagar als ciutadans. Diu que han actuat com a “monarques dels impostos”. Creu que 
cal establir una política impositiva coherent, assumible pels ciutadans. Per això, han 
presentat el conjunt d’esmenes que ha defensat. Mantenen les esmenes i les sotmeten 
a votació. Sobre les esmenes de CiU votaran a favor de les números 2, 4, 6, 8, 9, 10, 
17, 22 i  23 i s’abstindran de votar la resta.  
 
La Sra. Obis  diu que la Sra. Mínguez no disposa de les dades correctes en relació amb 
els deutes amb el CC del Segrià; és cert que el Consell ens deu 850.000 euros en 
concepte de PUOS i també ha pagat en nom de l’Ajuntament un import de 842.000 
euros en concepte de cànon de residus. A banda d’aquests conceptes, l’Ajuntament no 
paga les aportacions al Consorci de Residus del Segrià des del mes de maig de l’any 
2011. Són dos qüestions diferents. Les dades del Grup de CiU sobre l’impacte de les 
revisions cadastrals estan extretes d’informacions publicades en mitjans de 
comunicació. La revisió afecta a les bases cadastrals; els increments obligatoris sobre 
els tipus es produeixen en els municipis que no tenien la revisió cadastral feta. Nosaltres 
estem en el procés  d’aplicació de la revisió anterior;  per això, el seu grup demana una 
nova revisió. Reitera que la modificació de les ordenances suposa un increment de la 
pressió fiscal als ciutadans de Lleida. No totes les famílies poden disposar avui de dos 
sous per a fer-hi front. Diu que en algun cas el Grup municipal de CiU s’ha enfrontat a la 
Generalitat i ha defensat mocions contra les davallades de transferències als ens locals. 
Avui mateix donaran suport a la moció sobre la UdL i el màster agrari. Tot i les dificultats 
que la Generalitat genera als ajuntaments, hi ha corporacions locals que han tingut 
estalvi (o no han tingut un endeutament tan elevat com el nostre) i han pogut atendre 
aquestes dificultats de manera molt més òptima que nosaltres. La Generalitat l l’Estat 
s’han trobat en la situació actual no només per causa de la crisi, sinó també per 
l’herència rebuda dels governs anteriors. Esmenta també que hi ha molts municipis 
importants del nostre àmbit territorial que congelen o abaixen l’impost de l’IBI.  
 
La Sra. Mínguez  insisteix a centrar el debat en la situació actual i en la pressió fiscal 
que genera l’Ajuntament de Lleida vers els ciutadans. Es torna a re a les dades oficials 
que sobre la  pressió fiscal o sobre els  imports dels impostos han estat publicades. La 
pressió fiscal de l’Ajuntament en relació amb la renda de les famílies suposa el 2%. La 
resta d’impostos arriben fins al 25% de la renda familiar (IVA + IRPF, excloent la 
Seguretat Social). L’increment dels impostos estatals afecten directament el 25% de la 
renda de les famílies; aquest és l’element fonamental de la pressió fiscal. Diu al Sr. 
Vilella que no entén com fa els números en relació amb les esmenes que ha presentat. 
Amb l’increment que proposa de la taxa de les escoles bressol només hi ha una 
diferència de 23 euros per alumne i mes; si es calcula 1.000 places, per deu mesos 
lectius, l’increment només és de 230.000 euros, no d’1,2 milions. Critica l’afirmació que 
ha fet el Sr. Vilella quan diu que l’Estat ha augmentat els impostos perquè els 
ajuntaments puguin pagar les factures. L’Estat ens ha fet endeutar per pagar un crèdit 
que ha estat motivat perquè ni l’Estat ni la Generalitat ens paguen el que ens deuen. 
Són les altres administracions les que provoquen el nostre endeutament. Tot i això, el 
nostre endeutament està controlat i suposa el 78%, que ha pujat per culpa de 
l’endeutament provocat per altres administracions. Hem passat del 133% de l’any 2003 
al 78% de l’any passat. Les esquerdes en les finances locals ja venen d’abans de la 
crisi; el model de finançament és deficitari des de fa molts anys. Les corporacions som 
les administracions que menys contribuïm al dèficit públic (ho explica amb dades, que 
xifren el percentatge en el 5,5% del total). L’any 1985 el percentatge de dèficit públic 
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imputable als ens locals era també del 5%; des d’aquella dada s’ha incrementat de 
manera important el dèficit de les comunitats autònomes. Ens deixen sols, sense actuar 
de manera seriosa i coresponsable. Els ciutadans que ho necessiten ens troben al seu 
costat i poden gaudir (en funció de la renda) de bonificacions, fraccionaments, etc. 
Reitera la importància d’aquest expedient  perquè les ordenances fiscals han de 
suportar les despeses del pressupost de l’any 2013. 
 
El Sr. alcalde  diu que incrementar els impostos no agrada ningú, però cal plantejar-se 
prèviament quina és la funció dels impostos. Serveixen com a factor de cohesió social, 
de garantia dels serveis públics, de redistribució de la riquesa o serveixen per finançar la 
prestació dels serveis públics (les taxes). Són la garantia del funcionament d’una ciutat. 
Podem pagar les nòmines de tot el personal. Estem més sanejats que les altres 
administracions, com la majoria dels ajuntaments del país. Tant l’Estat com les 
comunitats autònomes demanen rescats: els ajuntaments no ho plantegen. Estem 
administrant la part petita dels recursos i, malgrat això, estem molt més sanejats que la 
resta d’administracions i que les famílies. Pregunta als grups de l’oposició si han calculat 
quin és el cost del fet que l’Estat i la Generalitat ens deguin 26 milions d’euros (que al 
6% suposa 1,5 milions de cost financer). L’increment de l’IBI servirà per pagar el mal 
pagament de les altres administracions. Reitera que les taxes han de cobrir el cost del 
servei. L’increment d’aquest any en la taxa de la recollida de residus no cobreix el cost 
del servei; paguem el 80% del total (el 50% si s’hi inclou la neteja de la via pública). Si 
reduïm encara més els contractes als proveïdors, la ciutat estarà més bruta. Els 
impostos i les taxes serveixen per mantenir la ciutat, per fer-la créixer. La pressió fiscal 
dels ajuntaments és el 2,05%, davant del 31% de pressió fiscal de les altres 
administracions. Enguany, l’increment dels tributs és del 3,5%, enfront del 28% de 
l’Estat. Dins de la cistella general dels impostos, una família paga el 6,1% al seu 
ajuntament i la resta a l’Estat i a la seva comunitat autònoma). El debat sobre la gestió 
d’aquest 6,1% dels recursos es farà també quan s’aprovi el pressupost per a l’any vinent 
i ens permetrà tenir els serveis que ara tenim, mantenir els carrers i pagar la nostra 
seguretat. Afortunadament, la salut financera del nostre ajuntament és raonable. Ens 
permet disposar de pòlisses de crèdit perquè els bancs confien en nosaltres, tot i les 
dificultats financeres del país.   
El resultat de les votacions està reflectit en l’Annex a aquesta acta i en la part 
dispositiva.  
 
 El Sr. alcalde  agraeix les aportacions fetes pels grups municipals i la cordialitat del 
debat. 
 
 
Acord núm. 14. Moció del Grup Municipal de CiU  per  donar suport a la declaració 
institucional impulsada per la Plataforma de Famili ars d’Afectats per la 
Fibromiàlgia  
 
El Sr. alcalde  dóna la benvinguda a les persones presents al Ple que representen la 
Plataforma de Familiars Afectats per la Fibromiàlgia. Destaca que aquesta moció, 
presentada inicialment pel Grup de CiU, ha comptat amb aportacions de la resta de 
grups i està consensuada. Manifesta al representants de la Plataforma que tenen el 
suport unànime de la corporació.  
S’aprova per unanimitat.  
 



 
 

 17 

Acord núm. 16. Moció del Grup Municipal de CiU perq uè l’Ajuntament de Lleida 
compleixi les mesures de transparència que establei x la Llei 15/2010 
 
El Sr. Zaballos  lamenta que aquesta moció no hagi estat acceptada per l’equip de 
govern. Llegeix el punt únic de la part dispositiva, que està transcrit en l’acta de la 
sessió. També llegeix l’article 5.4 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, en el qual s’estableix 
l’obligació d’incorporar un informe trimestral al Ple de la relació de factures respecte a 
les quals ha transcorregut el termini de 3 mesos des de l’entrada en el Registre de 
Factures de la corporació i que no s’hagin tramitat els reconeixements de les 
corresponents obligacions o justificat l’absència de tramitació, en el seu cas. Demanen 
exactament el que prescriu la norma. No exigeixen que es paguin les factures; saben de 
les dificultats que hi ha per atendre el pagament de la totalitat dels deutes de les 
administracions en els terminis legalment previstos. Demanen que hi hagi un acte de 
transparència política, que es publiquin  aquestes dades. Cal manifestar si el Govern té 
voluntat política per fer-ho o si aquesta voluntat no hi és. Durant la campanya electoral, 
el Sr. alcalde va rebutjar la crítica que se li va fer en relació amb l’índex de transparència 
de l’Ajuntament, quan hi ha ciutats de Catalunya que tenen un índex del 100%. Són 
perfectament conscients que els ajuntaments no podem complir amb els terminis de 
pagament. Amb la moció es pretén decidir si es vol explicar en quina situació es troben 
les factures. No es demana res en relació amb el seu pagament. Hi ha ajuntaments que 
fan públiques aquestes dades i això ajuda a la transparència de l’Administració envers la 
ciutadania. 
 
El Sr. Vilella  diu que el seu grup s’adhereix a la moció presentada pel Grup de CiU, per 
tal de donar compliment a la Llei 5/2010. L’Administració pública té l’obligació legal de 
fer trimestralment un informe sobre el compliment dels terminis de pagament de les 
obligacions, que ha d’incloure el nombre i la quantia de les factures pendents, en que 
s’està incomplint el termini legal de pagament. Demana un exercici de transparència 
vers la ciutadania, el compliment d’una obligació moral d’informació sobre els deutes als 
proveïdors. Creu que el Govern evita complir aquesta petició legítima de saber quin és 
l’estat real dels comptes municipals i de la morositat. Sembla que no importi el patiment 
dels proveïdors que no cobren. El Govern vol fer veure que tot va bé; justifica 
l’increment de tributs en els incompliments d’altres administracions. Es pregunta per 
quin motiu es vol ocultar a la ciutadania la gestió econòmica municipal. Aquesta petició 
ja va ser formulada pel Grup del PP en el debat de la liquidació dels pressupostos i del 
reconeixement de crèdits de l’any 2011. Els ciutadans tenen dret a saber com 
s’administren els seus diners. Votaran a favor de la moció. 
 
El Sr. Larrosa  diu que li sap greu que CiU no hagi acceptat les esmenes presentades 
pel Grup del PSC. Creu que la pregunta que centra el debat de la moció és ben clara: 
per quin motiu no cobren els nostres proveïdors?. Manifesta que l’Ajuntament de Lleida 
compleix escrupolosament les previsions legals en matèria de control. Diu al Sr. 
Zaballos que quan ha llegit l’article de la Llei 5/2010, ha omès dir tres paraules que fan 
referència a l’article anterior en què es considera que aquella actuació és potestativa de 
l’equip de govern. L’equip de govern trasllada aquesta informació als òrgans de tutela 
financera de la Generalitat i al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques. La Llei 
de morositat es va aprovar amb l’objectiu que les administracions fessin l’esforç per 
complir els terminis de pagament dels deutes i per evitar els moments difícils de les 
empreses amb les quals han contractat com a conseqüència dels impagaments. Per 
això, el Grup del PSC va plantejar esmenes per incloure les causes dels impagaments o 
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quina és la responsabilitat de la Intervenció general de la Generalitat. La llei va molt més 
enllà de demanar responsabilitats a les administracions locals. Si es volia debatre sobre 
el contingut d’aquesta norma, calia fer-ho en la seva totalitat, en la línia que va motivar 
aquest conjunt de mesures. La preocupació de la ciutadania és que els proveïdors o els 
prestadors de serveis  cobrin. La Intervenció de l’Ajuntament fa tots els informes que ha 
de fer. El debat real s’ha de centrar sobre quines mesures es proposen, perquè totes les 
administracions puguin pagar en el termini legalment previst.  
 
El Sr. Zaballos  diu al Sr. Larrosa que el Grup de CiU ha presentat una moció amb un 
objectiu molt clar; si el Grup del PSC vol pot fer un altre debat por presentar les mocions 
que consideri més oportunes. Es demana voluntat política per fer un exercici de 
transparència que és voluntari. El grup del govern pot presentar una moció alternativa 
incorporant allò que vulgui. La petició del Grup de CiU és concreta i perfectament 
delimitada. Es demana si hi ha voluntat política per fer un llistat de factures, cosa que és 
potestat de l’Alcaldia. Si el govern vol presentar altres mocions sobre les dificultats per 
atendre els pagaments i les dificultats de finançament dels ens locals, el Grup de CiU li 
donarà suport.  
 
El Sr. Vilella  diu que ja que el Govern diu reiteradament que fa una gestió econòmica 
exemplar i compleix amb les seves obligacions de pagament de proveïdors, no els 
hauria de fer cap por presentar trimestralment la relació de factures pagades i 
impagades. Si la Paeria és bona pagadora, el Govern no ha de tenir cap por a facilitar la 
informació. La negativa alimenta sospites. La moció només demana el compliment de la 
llei, cosa amb la qual tots estem d’acord. Reitera que aquesta petició ja la va fer el seu 
grup fa uns mesos. Cal complir la llei contra la morositat i fer els informes trimestrals que 
preveu l’article 4.3 de la norma. Seria molt positiu facilitar aquesta informació; negar-se 
a fer-ho posa en entredit que les coses es facin bé. La transparència no ha de fer por.  
 
El Sr. Larrosa  diu que el Ple és un òrgan amb vocació de fer política. No creu que una 
moció o una proposta que es presenti al Ple no tingui inclosa una voluntat o una 
intencionalitat política. Les esmenes del Grup del PSC s’han plantejat pensant en el 
destinatari final de la Llei de morositat. No pot acceptar ombres de dubte com les que 
han plantejat els grups de l’oposició. Els grups de l’oposició volen traslladar a la 
ciutadania el missatge  que l’Ajuntament no és transparent, quan els índexs de 
transparència de les administracions públiques situen l’Ajuntament de Lleida en els 
primers nivells del rànquing. Reitera que l’Ajuntament compleix estrictament totes les 
obligacions legals; els informes es fan i es traslladen als organismes corresponents. 
Estem sotmesos als controls financers de les administracions que fan un seguiment 
constant. El Grup del PSC vol anar més enllà d’aquesta moció. Aquest debat el tenim 
perquè les administracions no poden pagar; perquè el Govern de la Generalitat ens deu 
20 milions d’euros i el de l’Estat 6 milions més.  
 
El Sr. Zaballos   creu que es fan intervencions sobre qüestions força diferents. Reitera 
que mai ha dit que l’Ajuntament de Lleida no és transparent; el que demana és que 
encara ho sigui més. Tots tenim la voluntat política de defensar  la transparència envers 
la ciutadania. Podem donar un pas més en la millora de la transparència.  Tots estem 
d’acord en la necessitat que els creditors de les administracions públiques han de cobrar 
allò que se’ls  deu. Torna a reiterar que aquest tema (el del cobrament dels deutes) no 
és el contingut de la moció. 
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El Sr. alcalde  diu que si els grups de l’oposició no volguessin transmetre a l’opinió 
pública la idea que el Govern no ho fa bé, aquesta moció no hauria estat presentada.  
Creu que la intencionalitat política de la moció és òbvia. No cal una moció que 
reprodueixi una llei que complim.  
 
El Sr. Zaballos i el Sr. alcalde coincideixen  que el debat s’ha conclòs manifestant judicis 
d’intencions, que són òbviament discrepants.  
Es rebutja amb 12 vots a favor dels grups de CiU i PP i 15 vots en contra del Grup del 
PSC.  
 
Abans de començar el torn de precs i preguntes, s’acorda afegir una esmena “in voce” a 
la moció sobre la declaració institucional relativa als afectats per la fiobromiàlgia. S’ha 
observat l’omissió de la Síndrome de Sensibilitat Química Múltiple, per la qual cosa 
s’incorporarà en el text de la part dispositiva la referència a aquesta malaltia.  
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Número 1.  El Sr. Cerdà  diu que el Comitè organitzador de la Volta a Catalunya  l’ha 
informat que s’ha ofert a l’Ajuntament de Lleida la possibilitat que la ciutat pugui tenir 
una de les arribades de la propera edició de la Volta. La Regidoria els  va dir que no hi 
estaven interessats. Fa molts anys que la Volta no arriba a la ciutat de Lleida, a 
diferència de la Volta a Espanya. Explica la importància que té (en la projecció de ciutat, 
l’hoteleria, etc.) el fet de poder ser final d’etapa d’una competició com aquesta. Proposa 
que l’equip de govern de la Paeria es replantegi l’oferta feta pel Comitè organitzador de 
la Volta a Catalunya i hi negociï  la possibilitat que la ciutat aculli un final d’etapa 
d’aquesta prova l’any 2013. 
El Sr. alcalde comenta que no dubta de la importància de la Volta a Catalunya ni de 
l’interès de la ciutat en acollir-la. Tot i això, fa uns anys era molt més car acollir una 
etapa de la Volta a Catalunya que fer-ho d’una de la Volta a Espanya (que aquest any 
no ens ha costat res). El Sr. Alonso confirma la resposta del Sr. alcalde. Quan es reben 
ofertes d’activitats esportives es valora el seu impacte econòmic i la imatge exterior que 
projecten de la ciutat. També cal avaluar quin és el cost o el cànon que es demana per 
realitzar aquestes activitats esportives. Avui, les peticions de la Volta a Catalunya no 
entren en els paràmetres de l’Ajuntament.  
El Sr. Cerdà demana que es replantegi i que es negociï. Si després no és viable 
s’acceptaria, sempre que s’hagin fet totes les negociacions possibles.   El Sr. Alonso 
explica que ja han tingut un bon nombre de converses amb els organitzadors i s’ha 
demanat la rebaixa del cànon, cosa que no ha estat factible.  
El Sr. alcalde diu que si les pretensions econòmiques fossin acceptables, per a Lleida 
seria un plaer poder comptar amb la Volta a Catalunya.  
 
Número 2. El Sr. Vilella  fa una pregunta motivada per algunes queixes rebudes 
relacionades amb l’increment de rates vistes en diversos indrets de la ciutat. Esmenta 
que, entre altres, han rebut queixes de carrers dels barris de la Universitat, de Cappont i 
del Centre Històric. Els problemes d’higiene i salubritat associats a aquests rosegadors 
ens hauria de preocupar i cal actuar en conseqüència. Vol saber quines són les 
actuacions que fa la Regidoria de Medi Ambient per controlar  la proliferació de rates i 
amb quina periodicitat es fan les campanyes de desratització en els diferents barris de la 
ciutat (i quina ha estat la darrera que s’ha fet).  
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El Sr. Barberà explica el funcionament de les campanyes de desratització a la ciutat. 
Tenim una empresa contractada per a aquesta tasca, per un import de 47.000 euros a 
l’any. Les campanyes són periòdiques i duren entre 1,5 i 2 mesos. Explica el sistema 
emprat per implementar les campanyes que arriben a tots els barris de la ciutat, el 
polígon industrial, Sucs i Raimat. També hi ha reforços puntuals en llocs determinats en 
què es pot deduir que cal intervenir amb major intensitat.  A més s’actua a petició dels 
ciutadans en casos concrets (durant l’any s’han plantejat 45 peticions en diversos llocs 
de la ciutat). Els tècnics municipals fan inspeccions en casos determinats. La darrera 
campanya es va començar el dia 1 d’octubre i va acabar el dia 22 del mateix mes. 
Explica que quan un rosegador volta pel carrer és símptoma que ha menjat verí i que 
està desorientat pels seus efectes.  
El Sr. Vilella agraeix les explicacions donades pel Sr. Barberà.  
 
Número 3. El Sr. Puy  pregunta sobre l’acte que va tenir lloc el  dissabte passat, dia 20, 
per la independència de Catalunya, organitzat per l’Assemblea Nacional Catalana i que 
es va fer al pavelló número 4 dels Camps Elisis. El Grup del PP vol saber si es va pagar 
algun tipus de lloguer per la utilització d’aquest pavelló. En cas de resposta afirmativa, 
voldrien saber quin ha estat el preu pagat per aquest lloguer. 
El Sr. alcalde explica que aquesta pregunta es fa sobre una qüestió que correspon a la 
Fira de Lleida. Està convençut que es va cobrar un cànon. Diu al Sr. Puy que li pot 
preguntar al gerent de la Fira (el Sr. Oriol Oró) o que l’alcalde li ho preguntarà. La 
normalitat és cobrar un lloguer, com també ara es farà amb la comunitat musulmana per 
fer ús dels baixos del pavelló de vidre.   
 
 
 
ANNEX I. ESMENES PRESENTADES PELS GRUPS MUNICIPALS A LA 
PROPOSTA D’ORDENANCES FISCALS PER A 2013. RESULTAT DE LES 
VOTACIONS 
 
a.- Grup Municipal del PP, presenta setze esmenes: 
 

1. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Tipus de gravamen 0,629 %. 
2. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Bonificació del 90% noves construccions 

i obres de rehabilitació integral. 
3. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Bonificació habitatges de protecció 

oficial. 
4. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Bonificació famílies nombroses. 
5. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Bonificació aprofitament energia solar. 
6. Esmena d’addició relativa a l’IBI. Bonificació immobles ubicats a l’horta. 
7. Esmena d’addició relativa a l’IAE. Bonificacions per inici d’activitat empresarial. 
8. Esmena d’addició relativa a l’IAE. Bonificacions per ús d’energies renovables o 

sistemes de cogeneració. 
9. Esmena de modificació relativa a l’IVTM. Bonificacions segons emissions de 

C02. 
10. Esmena relativa a l’ICIIO.  Bonificacions obra nova habitatges al centre històric. 
11. Esmena d’addició relativa a l’ICIO. Bonificacions obres destinades a habitatge 

protegit o concertat. 
12. Esmena de modificació OF núm. 24, Taxa serveis intervenció administrativa en 

l’activitat dels ciutadans i les empreses. Bonificació de quotes i coeficients de 
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reducció per les noves activitats i les que creïn i mantinguin llocs de treball. 
13. Esmena de modificació a l’ OF núm. 2.5, Taxa per recollida transport i 

tractament de residus. Limitació de l’increment de tarifes al 6,65%. 
14. Esmena de modificació a l’OF núm. 2.7, Taxa per cementiri. Tractament de les 

successions per causa de mort. 
15. Esmena de modificació a l’ OF núm. 2.11, Taxa per serveis educatius. 

Supressió de matrícula i disminució de tarifa mensual. 
16. Esmena d’addició a la OF 2.14, Taxes per serveis esportius i piscines. 

Abonament de temporada per a famílies. 
 
Es fan únicament dues votacions del conjunt de les esmenes. 
 
Les esmenes números 1, 2, 3, 4, 6, 10, 11, 12 i 14 són rebutjades amb 12 vots a favor 
dels grups municipals del PP i de CiU i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC. 
 
Les esmenes números 5, 7, 8, 9, 13, 15 i 16 són rebutjades amb 6 vots a favor del 
Grup Municipal del PP, 15 en contra del Grup Municipal del PSC i 6 abstencions del 
Grup Municipal de CiU. 
 
 
b.- Grup Municipal de CiU, presenta vint-i-tres esm enes: 
 

1. General. No aplicació d’IPC a impostos, taxes i preus públics.  
2. General. Esmena d’addició. Publicació d’exempcions per facilitar la informació 

als contribuents i millorar l’eficiència.  
3. General. Esmena d’addició. Aplicació de totes les bonificacions permeses per 

la normativa vigent amb el percentatge màxim.  
4. General. Esmena d’addició. Fraccionament del total anual d’impostos i taxes en 

quotes durant dotze mesos. 
5. General. Esmena de substitució. Modificació dels imports mínims per 

fraccionament i altres modificacions complementàries. 
6. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Congelació de quota líquida. 
7. Esmena de modificació relativa a l’IBI. Bonificacions d’immobles destinats a 

habitatge amb sistemes energètics no contaminants. 
8. Esmena d’addició relativa a l’IBI. Bonificacions immobles de naturalesa urbana 

de l’horta. 
9. Esmena d’addició relativa a l’IBI. Petició de nova revisió cadastral. 
10. Esmena d’addició relativa a l’IBI. Ajornament de pagaments sense interessos a 

famílies amb persones a l’atur. 
11. Esmena d’addició relativa a l’IAE. Bonificacions noves activitats; bonificacions 

activitats amb energies renovables o sistemes de cogeneració; bonificacions a 
empreses amb pla de transport. 

12. Esmena de modificació relativa a l’IVTM. Coeficient d’increment de quota 
d’1,90. 

13. Esmena de supressió relativa a l’ICIO. Suprimir l’apartat 1.1.e de l’article 6. 
14. Esmena d’addició relativa a l’impost de Plus Vàlua. Exempció a les famílies 

afectades per execucions hipotecàries. 
15. Esmena d’addició a l’OF núm. 2.4, Taxa per la prestació dels serveis 

d’intervenció administrativa en l’activitat dels ciutadans i les empreses. 
Beneficis fiscals pel foment de l’empresariat jove. 
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16. Esmena de modificació a l’OF núm. 2.5, Taxa per recollida, transport i 
tractament de residus. Increment de la taxa de la meitat de la mitja de l’IPC. 

17. Esmena de modificació a l’OF núm. 2.11, Taxa per serveis educatius. Rebaixa 
del preu establert com a matrícula. 

18. Esmena de modificació a l’OF núm. 2.11, Taxa per serveis educatius. 
Disminució dels drets de matrícula per alumne i de la quota mensual. 

19. Esmena de modificació a l’OF núm.  2.14, Taxa per serveis esportius i piscines. 
Establiment de taxes per la utilització de la pista d’atletisme i gimnàs 
diferenciades per zones. Taxes diferenciades en ús dels camps de gespa. 

20. Esmena d’addició a l’OF núm. 3.2, Taxa per guals i reserves a la via pública. 
Exempció de pagament als centres de culte religiós. 

21.  Esmena d’addició a l’OF núm. 3.2, Taxa per guals i reserves a la via pública. 
Bonificacions en cas de no reserva de gual permanent. 

22. Esmena de modificació al preu públic 4.3, Ús d’espais del viver d’emprenedors 
de FP. Reducció en un 10% de l’import del preu públic.  

23. Aplicació d’una nova taxa als establiments bancaris que tinguin caixers a les 
façanes dels edificis. 

 
L’esmena núm. 23 està incorporada a la ponència de revisió d’ordenances fiscals. 
 
La resta d’esmenes es voten en conjunt, agrupades en dos blocs. 
 
Les emenes números 1, 3, 5, 7, 11, 12, 14, 15, 16, 18, 19, 20 i 21 són rebutjades amb 
6 vots a favor del Grup Municipal de  CiU, 15 vots en contra del Grup Municipal del 
PSC i 6 abstencions del Grup Municipal del PP.  
 
Les esmenes números, 2, 4, 6, 8, 9, 10, 13, 17 i 22 són rebutjades amb 12 vots a favor 
dels grups municipals de CiU i PP i 15 vots en contra del Grup Municipal del PSC.  
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
 
 
El secretari,  

Vist i plau, 
 L’alcalde, 

 
 


